



Issue 31 January 2018



**HELVETIC
TRUST**

Family Office & Asset Management

Zinsen

Ein wichtiger Aspekt des aktuellen Bullenmarktes ist das tiefe Zinsniveau. Eben dieses beginnt sich derzeit nach oben zu bewegen. Der Dollarinvestor erhält für zehnjährige Staatsanleihen 2,7%, so viel wie letztmals vor drei Jahren. Der Euroinvestor wird mit zwei Prozentpunkten weniger entschädigt. Aktien und Renditen entwickeln sich so lange im Gleichlauf nach oben, bis der Anleger seine Aktienrisiken abbaut und verzinsen lässt. Wir denken, bis dahin dauert es noch, und empfehlen, investiert zu bleiben, vornehmlich in den Megatrends aus dem Infotech-Bereich.

HELVETIC TRUST

Interest

«An important aspect of the current bull market is the low interest rate level. This is currently beginning to move upwards. The dollar investor now receives 2.7% for ten-year government bonds, the same amount as last time three years ago. The euro investor will receive two percentage points less compensation. Equities and yields continue to rise in line with each other until investors reduce their equity risks and pay interest. We think it will be a while before then and recommend to stay invested, especially in the megatrends of the Infotech sector.»



Contact Kay Fischer:

Phone +41 (0)44 215 17 17

fischer@h-t-p.ch

HELVETIC TRUST AG

www.helvetic-trust.ch

London W1J6HE, 23 Berkeley Square, Mayfair, Phone +44 (0)20-3178-7217

CH 8021 Zurich, Uraniastrasse 12, P.O.Box, Phone +41 (0)44 215 17 17

CH 3001 Bern, Christoffelgasse 3, Phone +41 (0)31 313 10 00

CH 1001 Lausanne, P.O.Box 844, Phone +41 (0)21 601 64 55